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Табл. 9.2. В показатели по театрам не включены данные по народным любительским театрам.
Табл. 9.8. К числу организаций культурно-досугового типа отнесены клубы, дворцы и дома культуры, центры культуры 
и досуга; дома интеллигенции, книги, кино, эстетического воспитания детей, женщин, молодежи, пенсионеров; национальные 
культурные центры; центры традиционной культуры; дома ремесел и фольклора; автоклубы, агиткультбригады, плавучие 
культбазы; культурно-спортивные и социально-культурные комплексы и др.
Табл. 9.9. К числу общедоступных (публичных) библиотек отнесены библиотеки, имеющие универсальные книжные фонды 
и удовлетворяющие массовые запросы населения на литературу. Кроме того, на территории Российской Федерации осуществляют деятельность научные, учебные, технические и другие специальные библиотеки. Учет таких библиотек осуществляется путем 
проведения переписей, последняя библиотечная перепись проведена в 2011 году.
Табл. 9.13. Охват населения теле- и радиовещанием оценивается как удельный вес численности населения, обеспеченного приемом телевизионных и радиовещательных программ, в общей численности населения.
METHODOLOGICAL NOTES
Table 9.2. Data related to theatres do not include data on people's amateur theatres.
Table 9.8. Culture and leisure organizations are clubs, palaces and houses of culture, centers of culture and leisure; houses 
of intellectuals, books, cinema, aesthetic education of children, women, youth, pensioners; national cultural centers; traditional culture 
centers; home crafts and folklore; car driver clubs, propaganda troups, floating cultural centers; cultural and sports and socio-cultural 
complexes, etc.
Table 9.9. Public libraries are libraries with universal book stock and satisfying the mass demands of the population for literature.
 In addition, scientific, educational, technical and other special libraries operate on the territory of the Russian Federation. Accounting 
for such libraries is carried out by censuses, the last library census was conducted in 2011.
Table 9.13. Coverage rate of television and radio broadcasting is compiled as the ratio of citizens with access to TV and radio 
programs to the total population.
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